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Abstract (en)
The face mask (1) has a filter wall (2) which is permeable in both directions to inspired and expired air. An expired air valve (5) is arranged
additionally in an opening (9) in the filter wall (2). Said expired air valve (5) is made of a flexible material with a wall and contains an entry opening
(8), arranged in the opening (9) in the filter wall (2), and an expired air opening (7), which can be closed by a lip region (6) made of two adjacent thin
wall parts, outside the filter wall (2). Due to the inexpensive manufacture, the mask is suitable as a disposable mask. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird eine filtrierende Halbmaske (1) mit einer für die Ein- und Ausatemluft in beiden Richtungen durchlässigen Filterwandung (2) beschrieben,
bei der zusätzlich ein Ausatemventil (5) in einer Öffnung (9) in der Filterwandung (2) angeordnet ist. Das Ausatemventil (5) ist mit einer Wandung
aus einem flexiblen Material ausgebildet und enthält eine in der Öffnung (9) der Filterwandung (2) angeordnete Eintrittsöffnung (8) und eine durch
einen Lippenbereich (6) aus zwei einander anliegenden dünnen Wandungsteilen verschließbare Ausatemöffnung (7) außerhalb der Filterwandung
(2). Durch kostengünstige Herstellung eignet sich die Maske als Wegwerfmaske.
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